
S O T I A      LUI      S - A     P R E G A T I T 
 

Spiritual  Building  Stone  Nr.99 
Piatra de Zidire Spirituala Nr.99 

 

Apocalipsa  19: 7 ,    "Să ne bucurăm, să ne veselim, şi să-I dăm slavă! Căci a venit nunta Mielului;   
                                       soţia Lui s-a pregătit." 
 

Să ascultăm ce spune Mesagerul lui Dumnezeu, pentru acest timp de sfârşit: 
 Isus a spus, "Aşa cum a fost în zilele Sodomei", -acum priviţi atenţi, -"în zilele Sodomei, aşa va fi la venirea Fiului omului, 
când Fiul omului va fi descoperit" (Luca 17: 28-30). Mai mult decât biserica, mai mult, Mireasa este chemată. "În acea zi, Fiul omului 
va fi descoperit" Ce? Pentru a face unirea Biserica cu Capul, uniţi, căsăstoria Miresei. 
 Chemarea Mirelui va veni chiar prin aceasta, când Fiul omului va veni jos şi vine în trup omenesc pentru a uni pe cei doi 
împreună. Biserica trebuie să fie Cuvântul, El este Cuvântul, şi cei doi se unesc împreună, şi pentru a se face aceasta, va trebui să aibe 
loc manifestarea Fiului omului. Nu a unui om cleric. Eu nu cunosc. Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun?  
 Vedeţi, este Fiul omului, Isus Christos, va veni jos în trup omenesc, printre noi, şi va face Cuvîntul Său atît de real încât 
aceasta va uni Biserica şi pe El ca unul, Mireasa, şi apoi ea va merge Acasă la cina nunţii. Amin. Ea este deja unită, noi mergem la 
cina nunţii, nu la căsătorie (nuntă). "Să ne bucurăm şi să ne veselim, şi să-I dăm Lui onoare, pentru că nunta Mielului a venit". Dar 
răpirea este plecarea (mergerea) la cina nunţii. Când Cuvântul aici se uneşte cu persoana, şi ei doi devin una, şi ce face aceea atuncea? 
Aceea manifestă pe Fiul omului din nou, nu biserica, teologii, ci Fiul omului. Cuvântul şi Biserica devin una. Orice a făcut Fiul 
omului, El a fost Cuvântul, Biserica face acelaş lucru. 
DOVEDIND CUVÂNTUL SĂU --  JEFF.IN  V-9 N-6  SUNDAY_  64-0816 Par.  235    
 Când un Creştin este salvat, mai întâi credinţa lui este îndreptată (întoarsă) către Christos, apoi El trebuie că va face ceva 
pentru el însuş. El trebuie să facă, următorul lucru, să se sfinţească de toate obiceiurile proaste, "lăsând laoparte orice greutate, Ea 
însăşi pregătindu-se (Evrei 12: 1-2). Mireasa s-a pregătit (Ea însăşi) 
NUNTA  MIELULUI  --  PHOENIX.AZ  SUNDAY_  62-0121E Par.  E-124   
 Dacă voi observaţi, se spune,"Ea Însăşi s-a pregătit". Atât de mulţi spun, "Dacă Domnul ar lua acest duh rău de la mine, de 
băutură, de jocuri de noroc, sau de minciună, sau de hoţie, eu Îl voi sluji pe El atunci".  Dar aceasta depinde de voi. Tu trebuie să faci 
ceva deasemenea. "Acei ce vor birui vor moşteni Împărărţia" acei ce vor birui  (Apoc. 3: 21, 21: 7). Voi  aveţi  puterea  să  o  
faceţi  
(Ioan 1: 12-14), dar voi trebuie să aveţi voinţa (să doriţi) să o lăsaţi jos. Vedeţi? Ea Însăşi s-a pregătit. Mie îmi place acel Cuvânt. 
 Vedeţi voi, Dumnezeu nu ne poate împinge pe noi printr-o ţeavă mică, şi să ne tragă afară la celălalt capăt, şi apoi să zică, 
"Binecuvântat este cel ce a biruit". Tu nu ai vut nimic ce să biruieşti; El doar te-a împins pe tine prin aceasta. Dar tu trebuie să iei 
decizia ta pentru tine. Eu trebuie să-mi iau decizia mea pentru mine. Făcând aceasta, noi ne arătăm credinţa noastră şi respectul faţă de 
Dumnezeu. Lui Abraham i-a fost promis un copil, dar el a trebuit să ţină (păstreze) această promisiune timp de douăzeci şi cinci de 
ani, suişuri şi coborâşuri ce le-a avut el şi încercări în acei douăzeci şi cinci de ani; dar el s-a ţinut de cuvântul promisiunii (Rom 4: 
16-22). 
 Şi lui Israel i s-a promis o ţară promisă, dar ei trebuia să lupte pentru fiecare centimetru din această ţară."Orice loc pe care-l 
va călca talpa piciorului vostru, vi-l dau vouă", a spus Dumnezeu lui Iosua (Josua 1: 3). Era totul acolo. Ţara era acolo, şi Dumnezeu 
le-a dat-o lor, dar ei trebuiau să se lupte pentru ea. La fel este şi cu vindecarea Divină. Dumnezeu are puterea să te vindece, dar tu 
trebuie să ai cirajul s-o accepţi. Dar tu te vei lupta pentru fiecare centimetru a căi minunatului har a lui Dumnezeu pentru salvarea ta 
(de a te mântui), şi El o va face. Dar tu trebuie să te lupţi pentru fiecare centimetru a căii tale. 
 Profetul a spus în continuare: Eu am fost în spatele acestui amvon, mergând, de trezeci şi unu de ani. Şi fiecare centimetru 
din aceasta a fost o bătălie, continuu. Cu siguranţă că a fost. Dar noi trebuie să luptăm, dacă noi trebuie să împărăţim. Deci noi aflăm 
că Mireasa trebuie să se pregătească Ea însăşi, să fie doritoare să "lase deoparte fiecare povară care ne împresoară atât de lesne, pentru 
ca noi să putem să alergăm cu răbdare, cursa (calea) care ne stă înainte." Noi trebuie să le punem noi înşine jos, deoparte. Noi nu 
putem să spunem, "Dumnezeule, vino Tu şi punele deoparte în locul nostru". Noi trebuie să facem aceasta noi înşine (Evrei 12: 1-3). 
NUNTA  MIELULUI  --  PHOENIX.AZ  SUNDAY_  62-0121E  Par.  E-28  - E-30  
 Acum, la această poartă, - inima sufletului vostru - acolo este una singură, o singură poartă,  care este numită "voinţa 
proprie". Tu eşti stăpânul a ceea ce intră acolo înăuntru. Şi ce face aceasta? Ce este aceasta? Trupul trebuie spălat, botezul în apă, (Ef. 
5: 26-27); sfinţit, aici; umplut cu Duhul Sfânt aici, şi acesta devine scaunul de judecată a lui Dumnezeu din nou, unde Dumnezeu stă 
(locuieşte) în inima ta, dacă tu faci ceva rău, tu zici, "Oh Doamne, eu am greşit". 
 Unii oameni spun, "Pe mine nu mă condamnă să port părul scurt" -femeile. "Pe mine nu mă condamnă să am manichiură sau 
farduri", sau orice este aceea. "Pe mine nu mă condamnă să merg la dansuri. Nu mă condamnă să spun o mică minciunică . Pe mine 
nu mă condamnă să joc o partidă de cărţi". Dar tu ştii de ce? Tu nu ai nimic ce să te condamne. "Aceea nu-mi răneşte conştiinţa mea." 
Tu nu ai mai multă conştiinţă decât are un şarpe buze. Tu nu ai nici un fel de conştiinţă; acolo nu este nimic ce să te rănească. Tu eşti 
din lume. Dar eu te provoc să laşi pe Isus Christos să vină înăuntru acolo, şi încearcă să faci aceasta o dată. Frate, tu vei fi atât 
de condamnat, încât tu vei da înapoi şi îţi vei scutura capul de la lucrul acela doar atât de sigur cum stau eu aici, pentru că El este 
Sfânt. Ascultaţi, eu citez Scriptura, "Dacă voi iubiţi acele lucruri ( aceea este lumea), lucrurile din lume, este pentru că dragostea lui 
Dumnezeu nu este în voi" (1Ioan 2: 15-17). 
 "Cum este voinţa proprie? De ce numeşti tu aceea voinţa proprie, Frate Branham?" Pentru că ea pune bărbatul sau femeia 
înapoi din nou doar ca şi Adam şi Eva în grădina Edenului, în faţa a ce ?. A celor doi pomi? Voinţa proprie, acesta este moarte. Acesta 
este Viaţă, voinţa proprie. Imoral... Agentul liber moral.... Dumnezeu a pus primul om, Adam şi Eva, chiar aici în acest agent liber 
moral. El v-a plasat pe voi în acelaş loc. Şi singurul loc în care tu găseşti acest lucru fixat aici înăuntru, este voinţa ta proprie. 
Halaluia. Voinţa ta proprie. Tu trebuie să doreşti să faci voia lui Dumnezeu. Tu trebuie să te scapi de voinţa ta proprie pentru a lăsa 
voia lui Dumnezeu să vină înăuntru, pentru că acesta este singurul canal care conduce la inimă (inima ta). 
 Oh, tu poţi să te alături unei biserici, voi Baptiştilor sau Prezbiterienilor. Şi voi Metododiştilor sau Sfinţenişti Pelerini puteţi 
veni la sfinţire. Dar voi trebuie să aveţi dorinţa de a face voia lui Dumnezeu, voinţa voastră proprie, să lăsaţi pe Duhul Sfînt să vină 



aici înăuntru să scoată la iveală: "Aceste semne vor urma pe cei ce cred, în numele Meu vor scoate draci. Ei vor vorbi în limbi noi. Ei 
îşi vor pune mîinile pe bolnavi, sau vor lua lucruri de moarte, şi aşa mai departe (Marcu 16: 17-18). Aceste lucruri vor urma pe acei ce 
au lăsat ca voia lor să fie voia Mea, şi lucrările pe care Eu le fac, le vor face şi ei deasemenea." Eu sper ca voi să nu scăpaţi aceasta. 
Acolo este o dorinţă de a face voia lui Dumnezeu. Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun? 
APOC.  CAP.4  PT.3  TRONUL DE HAR --  JEFF.IN  ROJC 645-716  SUNDAY_  61-0108 Par.  228 -232  
 Acum, priviţi, priviţi. Biblia spune că Soţia Lui S-a pregătit să fie gata, la sfârşitul epocilor. Cum S-a pregătit ea să fie gata? 
Pentru a deveni mireasa Lui. Şi ce ea a făcut... Ce fel de haină are ea pe ea?  Cuvântul Lui Însuş. Ea a fost îmbrăcată în neprihănirea 
Lui (Apoc. 19: 8  / 1Corinteni 1: 30-31). 
DURERILE NASTERII --PHOENIX.AZ  V-3 N-4  SUNDAY_  65-0124 Par.  30-4    
Să vedem ce a spus Profetul despre însărcinarea lui: -Ei bine, toţi oamenii m-au părăsit, dar acolo este un lucru, El a stat lângă mine... 
Eu nu am fost neascultător viziunii cereşti care s-a întâmplat jos aicea la râu. Eu am stat drept faţă de ea. El a fost drept faţă de mine. 
Eu mă încred în El, într-o zi, eu nu ştiu când, pentru o încununare a slujbei mele. Eu voi sta atât de adevărat (drept) cât voi putea. Eu 
nu ştiu ce va fi; eu nu ştiu când va fi. Dar când El este gata, şi eu sânt. Acum, priviţi aici. Eu sper că El va încununa slujba mea cu 
aceasta, de a mă lăsa pe mine să iau hainele Cuvântului şi să îmbrac Mireasa Lui în hainele Cuvântului şi pentru neprihănirea Lui. Eu 
sper că El mă va încununa pe mine şi să mă lase să stau acolo în acea zi să zic, "Iată Mielul lui Dumnezeu care ia păcatul lumii". 
STAREA ACTUALA A SLUJBEI MELE -- JEFF.IN  V-11 N-2  SATURDAY_  62-0908 Par.  120    
 Un curcubeu, un legământ care Dumnezeu l-a făcut prin Abraham, prin Isaac, prin Christos, prin biserică, prin botezul cu 
Duhul Sfânt. Haina celor şapte culori care a fost pe Iosif, care a fost pe Isus, este peste Biserică astăzi, protejând. Trupul a fost 
acoperit cu haina. Şi biserica nu sânteţi voi, ci este Duhul Sfânt care vă are (v-a luat) pe voi acoperiţi cu Sânge, legământul lui 
Dumnezeu, predestinaţi dinainte de întemeierea lumii (Efeseni 1: 3-4). Haleluia! 
ISRAEL IN EGYPT --  JEFF.IN  IC 1-34  WEDNESDAY_  53-0325 Par.  160   
 Dumnezeu ne-a spălat prin Sângele Singurului Său Fiu (Apoc. 1: 5-6), şi ne-a curăţit, şi a pos peste noi haina Duhului Sfânt. 
Şi acum, măreţul car a lui Dumnezeu va veni la uşă într-o zi, şi noi vom merge acasă să locuim cu El. Toate dovezile sânt distruse, şi 
noi nu mai putem fi judecaţi, le-a ars, El le-a pus în marea uitării şi nu-şi mai aminteşte de ele, niciodată.  
(Mica 7: 19 / Isaia 43: 25). Nu-i de mirare că noi putem cânta "Măreţul Har, ce dulce sună, care a salvat o epavă ca mine.!  
O dată eram pierdut, dar acum sânt găsit, şi am fost orb dar acum văd"! 
MESAJUL HARULUI --  JEFF.IN  V-13 N-3  SUNDAY_  61-0827 Par.  161   
 Aceea era biserica, dacă este în ordine (în rânduială), ea doar.... Ea are mecanica pregătită, ea doar are nevoie de dinamică. 
Deseară dacă noi avem mecanica gata pregătită, ne punem inimile noastre corect, lucrul pe care putem să-l facem, este, să urmăm 
fiecare Cuvânt, să-L urmăm pe El în botezul în apă, să-L urmăm pe El în fiecare poruncă care ne-a spus s-o împlinim, să avem fiecare 
mecanică gata pregătită, şi apoi să stăm acolo, atunci noi sântem gata pentru ca dinamica să fie lăsată, şi Duhul Sfânt poate să facă 
aceea, şi aceea este să lase în inima ta acea credinţă care zice, "Acum, eu sînt vindecat". Atunci nu contează care sânt circumstanţele, 
tu eşti vindecat oricum, pentru că este credinţa, prin credinţă tu eşti vindecat. 
EU AM AUZIT DAR ACUM VAD -- SHREVEPORT.LA  V-7 N-3  SATURDAY_  65-1127E  Par.  80    
 Din moment ce El a promis, El va fi acolo. Şi în una din aceste zile, noi ne vom lua zborul şi vom pleca. Doar fi gata. 
Păstreză haina de nuntă pusă pe tine. Depărtează toată cruzimea din inima ta.Totul ceea ce .... "Şi El mi-a spus, Scrie, Binecuvântaţi 
sânt cei ce sânt chemaţi la cina nunţii Mielului. Şi El mi-a zis, Acestea sânt adevăratele cuvinte ale lui Dumnezeu "(Apoc.19: 9). 
 Deci, acolo va fi o întâlnire în văzduh, în una din aceste zile, în acea dulce, dulce plecare. Doar staţi pregătiţi. Păstraţi-vă 
gata.  Depărtaţi-vă inima de la gîndurile rele. Aveţi credinţă în Dumnezeu, nu contează cît de întunecat pare a fi, şi cât de multe râsete 
şi glume sau batjocuri spun că tu ai făcut o greşală. Păstrează-te drept într-o viaţă sfântă şi o trăire pentru Dumnezeu. Doar continuă să 
te mişti mai departe (mergi mai departe), clipa aceea va veni. 
APOCALIPSA CAP. 4 PT.1 -- JEFF.IN  ROJC 551-584  SATURDAY_  60-1231 Par.   89 -90 
 Trebuie să ştim, că atâta timp cât putem şi mai avem timp, haideţi să ne pregătim pentru acel timp care vine; pentru că noi nu 
ştim când aceasta va fi. Noi nu ştim cine va fi următorul. Haideţi să trăim în felul acesta în fiecare zi, ca şi cum dacă aceasta ar veni, 
ar fi pentru noi, şi noi să fim gata pregătiţi. 
NUME  BLASFEMIOASE -- JEFF.IN  V-3 N-21  SUNDAY_  62-1104M Par.  4-5    
 Şi noi ne rugăm, aşa cum noi Îl prezentăm pe El oamenilor sub formă de Cuvânt scris, fie ca Duhul Sfânt să trezească (să 
învie) Cuvântul către noi toţi, pentru ca noi să ne putem pregăti pentru venirea Lui. 
PERSEVERENTA --  CHICAGO.IL  SUNDAY_  62-0520 Par.  E-1   
 Observaţi, acest timp de pregătire a lămpilor, a ieşirii afară şi a intrării înăuntru. "Cei ce aşteaptă după Domnul îşi vor reînoi 
puterile lor" (Isaia 40: 30-31). 
INCERCAND SA FACI LUI DUMNEZEU UN SERVICIU... -- SHP.LA  V-7 N-2  SATURDAY_  65-1127B Par.  155   
 Deci, noi aflăm că mesajul nostru este astăzi, -mesajul pe care îl avem -, este despre, :  "Ieşiţi afară din Babilon ! " scrie în 
(Apoc. 18: 4) ", şi fiţi liberi, şi fiţi umpluţi cu Duhul, şi lămpile voastre pregătite şi curăţite, şi priviţi sus, răscumpărarea noastră se 
apropie " (Matei 25: 6-7 / Luca 21: 28). 
CONDAMNARE  PRIN  REPRESENTARE  -- JEFF.IN  V-2 N-13  SUNDAY_  60-1113 Par.  8-4   
 De aceea, noi ştim că sântem la timpul sfârşitului, noi sântem aici. Eu nu ştiu cât mai este, El nu ne face cunoscut nouă 
aceasta, pentru că venirea Lui va fi ca un hoţ, noaptea. Vedeţi, pentru că lumea merge mai departe, ei nu vor şti niciodată că s-a 
întâmplat. Când uşa harului este închisă, predicatorii vor predica mântuirea, aducând oameni la pocăinţă, mergând exact în felul cum a 
mers întotdeauna. La fel ca şi în alte epoci, şi în această epocă. Şi răpirea va fi atât de brusc şi dintr-o dată atât de rapid, încât lumea 
nici nu va observa că ei au plecat (1 Tes.4: 16-17 / 1Cor. 15: 51-54). Aceea este corect. Ei nu vor şti nimic despre aceasta. El va veni 
şi o va lua pe Ea  (în taină)  pe neobservate.  Ea va fi dusă, ei nu vor şti nimic. Deci fiţi în rugăciune. Rugaţi-vă pentru mine. Eu mă 
rog pentru voi. Noi nu ştim când va fi timpul, dar noi credem că va fi curând. Şi staţi deoparte de la lucrurile strălucitoare. Staţi cu 
Evanghelia. Vedeţi? Staţi chiar acolo acum şi vă rugaţi. 
EL,  ACELA  CE  ESTE  IN  TINE -- JEFF.IN  V-6 N-12  SUNDAY_  63-1110E Par.  25    
  


